
Quin creus que és el 
principal repte que teniu 
plantejat com a municipi 
pel proper mandat?
Incidir en donar suport a 
l’economia productiva de la 
nostra vila per tal de gene-
rar ingressos i destinar-los 
a les polítiques de caire 
social —educació, salut, 
serveis socials, esports, 
habitatge, joventut, suport 
a les associacions del mu-
nicipi, etc.— com correspon 
a un partit d’esquerres, 
sense deixar de banda les 
qüestions identitàries i de 
caràcter nacional. 

Quina valoració feu del 
Govern local que hi ha 
hagut fins ara?
Jo he estat l’alcalde 
d’aquesta darrera legislatu-
ra, de la qual em sento prou 
satisfet de la feina feta, vis-
ta la crisi que estem patint 
i tenint en compte que hem 
governat amb coalició amb 
dos partits més. El progra-
ma d’ERC del 2007 s’ha 
acomplert en un 62%. 

Quins seran els principals 
eixos del vostre programa?
Som un municipi turístic, 
per tant hem de preservar 

«Hem de potenciar, 
més que mai, 
les polítiques 
de caire social»

ara més que mai, i hem de 
preservar la cohesió social 
al nostre municipi. Hem de 
donar suport a les entitats 
i associacions del nostre 
municipi per tal de puguin 
desenvolupar les seves 
activitats en les millors 
condicions possibles.

Quin perfil de persones 
conformarà la vostra can-
didatura?
Els primers llocs de la 
candidatura els ocuparan 
homes i dones joves, ben 
preparats, que ronden els 
30 anys.
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les condicions per oferir als 
nostres visitants les millors 
condicions possibles per 
tal de consumir els nostres 
productes turístics.  
Hem de potenciar les 
politiques de caire social 
, el moment en què ens 
trobem així ho requereix, 
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